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Abstract (en)
The case (1) has a cover (2) moving relative to a base (3) between a closed position and an open position, where the cover slides and rotates with
respect to the case. The base and the cover include disk or semi-disk shaped permanent magnets (4, 5), respectively, where the magnets are
arranged to push back itself during the passage of the cover from the closed position to the open position and vice-versa. Polar axes of the magnets
are parallel. The cover is arranged for pivoting along two opposed directions relative to the base from the closed position.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un boîtier (1) comportant une base (3) et un couvercle (2) coulissant relativement à la base ou articulé sur la base,
entre une position fermée et une position ouverte, la base comportant au moins un premier aimant permanent (4) immobile par rapport à la base (3)
et le couvercle comportant au moins un deuxième aimant permanent (5) immobile par rapport au couvercle (2), les premier et deuxième aimants
étant disposés de manière à se repousser lors du passage de la position fermée à la position ouverte et inversement.
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